Область знания: Водная микробиология и экология / Aquatic microbiology and ecology
Наименование научного направления: Биопрепараты для удаления нефтяных загрязнений водоемов и почв.
Name of science: Biopreparations for water and soil cleaning from oil pollution.
Мы предлагаем следующий тип исследования или решения: Разработка биопрепаратов для очистки загрязненных нефтью водоемов и почв.
We offer the following type of research or solution: Biopreparations development for water and soil cleaning from oil pollution.
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Наименование научного направления: Оценка состояния водной среды по микробиологическим показателям.
Name of science: Aquatic ecosystems state assessment with using microbiological parameters.
Мы предлагаем следующий тип исследования или решения: Проведение судовых микробиологических наблюдений непосредственно в акваториях, где предполагается или уже ведется добыча нефти и газа.
We offer the following type of research or solution: Microbiological observations directly on the board of research vessels in water area perspective for oil and gas recovery or already use for oil and gas recovery.
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